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Názov spoločnosti
DoublePower,študentská firma

Sídlo firmy

SPŠE Piešťany

Brezová 2

921 01 Piešťany

Kontaktné údaje

https://www.instagram.com/doublepower_spsepn/

Číslo zmluvy o združení

031/2022 – 2023

Činnosť firmy

Výroba sviečok

Výroba mydielok

Imatrikulácia

Počet zamestnancov vo firme: 17

Hodnota jednej akcie: 2

Počet predaných akcií: 45

Počet akcionárov: 45

Výška základného imania: 90



Hlavným zameraním študentskej firmy DoublePower š.f. sú produkty

pre veľký okruh ľudí a práve preto sme sa rozhodli zamerať sa na

hygienické produkty a doplnky do domácností. 

Tím výroby predniesol svoju víziu o výrobe a predaji mydiel a vonných sviečok. 

Zamerali sme sa na takéto produkty, lebo mydlo je produkt, ktorý každý z nás

každodenne používame a neustále je ho potreba v domácnostiach, ale

aj v školách, firmách, obchodoch s toaletami a podobne... aj v školách, firmách, obchodoch s toaletami a podobne... Vonné

sviečky sú produkty, ktoré vždy potešia a ak to nepotrebujete vy,

môžete ňou potešiť vašich blízkych. Zo začiatku v tom úspech nevidelo

ani zopár zamestnancov samotnej firmy, no neskôr sa ukázalo, že s

pomocou dobrej propagácie cez sociálne siete a obhajobou na valnom

zhromaždení máme veľkú šancu a potenciál, ktorý nemôžeme zahodiť.

Stanovili sa ceny, ktoré mali vrátiť investované peniaze do výroby a

zaistiť nám pár centový zisk, aby sme zistili, či sa budú vôbec našezaistiť nám pár centový zisk, aby sme zistili, či sa budú vôbec naše

produkty predávať. Po prvom úspešnom predaji predniesol prezident

firmy návrh, aby sa zvýšila predajná cena, kvôli výrobe väčšieho

množstva produktov. Cena za produkty sa teda zvýšila a predaj počas

sviatku sv. Valentína dopadol nad očakávania, vonné sviečky boli cca

do hodiny vypredané a mydlá sa do pár hodín tak isto vypredali. Po

tomto predaji predniesol prezident návrh, aby sa zvýšila výroba

vonných sviečok, ktoré sa budú aj s mydlami najbližšie predávať navonných sviečok, ktoré sa budú aj s mydlami najbližšie predávať na

veľtrhu študentských firiem v Bratislave. Doteraz počúvame len samé

pozitívne reakcie a to čo sa na začiatku zdalo ako zlý vtip, je dnes

prekvapivý úspech.

Zhrnutie



Oddelenie ľudských zdrojov

Našu študentskú firmu tvorí 17 členov. Pracovnou náplňou tímu

ľudských zdrojov bolo spracovávanie informácií o jednotlivých členoch

firmy, náplne ich práce, o mzdách, dodržiavanie vyplácania stanovenej

mzdy – 0,30 €/hodinu, zhotovenie Výplatnej listiny a motivovanie

zamestnancov. Všetci zamestnanci sa veľmi nezapájali do jednotlivých

činností firmy. Miestami dochádzalo k pasívnemu postoju

zamestnancov k výrobe. zamestnancov k výrobe. 

Týmto problémom sme sa museli potom zaoberať.

Okrem aktivít ktoré súviseli s výrobou, marketingom a predajom sa

členovia našej firmy zúčastnili na webinároch ktoré organizovalo JA

Slovensko. Bolo to školenie manažmentu a tiež webinár k veľtrhu.

Naša firma sa zúčastnilaonline školenia: Virtuálna firemná komunikácia

ktoré sa uskutočnilo 30.11.2022. Na webinári zastupovali našu firmu:

SamuelSamuel Adamec, Martin Ilavský, Matej Kleiman Samuel Beťák a Nikolaj

Stanček. Odniesli si odtiaľ mnoho nových zaujímavých informácii, ktoré

potom zdielali s ostatnými členmi firmy a ktoré sme neskôr využili aj v

praxi.
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Postup výroby:

• Zahriali sme mydlovú hmotu v nádobách na prípravu.

• Vložili sme farby a vôňu podľa výberu a následne sme premiešali

• Pripravenú mydlovú hmotu sme vyliali do nádob na sušenie

a postriekali sme ju sprejom proti bublinkám

• Bolo potrebné čakať niekoľko hodín, kým mydlo nestvrdlo

a mohli sme ho baliť.a mohli sme ho baliť.

Prvým krokom je nachystať si všetky potrebné materiály. Hmota sa

musí navážiť, pripraviť vône a skontrolovať formy.

Výroba

Naším hlavným cieľom je vyrábať kvalitné produkty, ktoré by boli

užitočné pre našich zákazníkov. Preto sme s zamerali na mydlá a

sviečky.

Zorganizovali sme aj imatrikuláciu prvákov.

Náš výrobný tým bol veľmi aktívny.

Práca bola rozdelená. Väčšina výroby sa uskutočnila v domácnostiach.

VVyrobené mydlá spolu so sviečkami vždy pekne voňali. Pri mydlách

sme sa snažili použiť vône ovocia, prírody a hlavne čokolády. Krásne

zabalené boli ponúkané zákazníkom, aby si každý mohol vybrať podľa

svojho vkusu. Používali sme hlavne priesvitnú hmotu, ale tiež hmotu s

obsahom kozieho mlieka.





Naša študentská firma organizovala v novembri imatrikuláciu pre 110
prvákov spolu so študentskou firmou Kassissi. Imatrikulácia prebiehala
v školskej jedálni, kde prezident našej firmy pasoval prvákov do stavu
študentského. O ozvučenie sa postaral Samo Beťák a o brušká našich
prvákov sme sa postarali spoločnými silami. Prváci mali možnosť
prejaviť svoju tvorivosť a predstaviť sa programom. O program sa
postarala aj naša firma. Prváci boli veľmi spokojní a bola to našapostarala aj naša firma. Prváci boli veľmi spokojní a bola to naša

vydarená akcia.



Marketing

Činnost oddelenia marketingu sme začali dohodnutím sa na

marketingovej statégii, propagácii celkováho produktu a až po predajné

miesto.

Produkt boli mydlá a sviečky, ktoré sa predávali samostatne.

Naša marketingová stratégia sa zaoberala otázkami: Ako budeme

propagovať naše výrobky? Aké kroky budeme musiet splniť pre

úspešný predaj?.úspešný predaj?.

Nakoľko výrobky , ktoré naša firma vyrába, sú určené pre široký okruh

zákazníkov, zhodli sme sa na tom, že predávat sa bude

prostrednictvom stánkov, najlepšie v našej škole, z dôvodu výhodnosti

a rýchlej prepravy. Ako kroky sme si vybrali body z ktorých sme sa

odvíjali: zrealizovať oznam predaja, miesto, čas, predajný stánok,

produkty, cenu produktov, menovky.

Za predajné miesto sme vybrali priestory našej skolZa predajné miesto sme vybrali priestory našej skoly, kde sme si

pripravili stánok v ktorom sa predávalo.

Na propagáciu produktov sme si vybrali aplikáciu Instagram –

Instagram.com/ doublepower_spsepn, kde sme posielali krátke videá,

ktore oznamovali našim sledovateľom dátum a miesto a čas predaja.

Doteraz máme publikované 2 videá. Taktiež sme predaj oznamovali cez

aplikáciu Edupage a to miesto a čas predaja.



Finančná analýza

Študentská firma DoublePower si emitovaním 45 kusov akcií, kde jedna

akcia mala hodnotu 2€, získala vstupný kapitál vo výške 90€.

S predajom mydiel sme začali na cene 1€ za kus a sviečke 1,50€ za kus.

Po prvom zdarenom predaji nás príjemne prekvapil záujem zákazníkov

o naše výrobky a tak sme si mohli dovoliť zvyšovať ceny.

Naša firma je stále činná a stále sa vyvíja a stále má možnosť

zlepšovať svoju činnosť a aj hospodárske výsledkyzlepšovať svoju činnosť a aj hospodárske výsledky



Počas fungovania našej študentskej firmy DoublePower, máme

možnosť spolupracovať s našou konzultantkou Mgr. Veronikou

Pinčekovou, ktorá je konateľkou vo firme PP LINE s.r.o.

Firma PP LINE je stavebná firma, ktorej hlavnou činnosťou je stavba

rodinných domov pre zákazníkov. V prípade záujmu zákazníkov, firma

PP LINE je schopná zrealizovať výstavbu rodinných domov „od projektu

až po kľúč“, ba dokonca je schopná navrhnúť a zrealizovať aj bytovýaž po kľúč“, ba dokonca je schopná navrhnúť a zrealizovať aj bytový

dizajn.

Pani Mgr. Pinčeková je spolumajiteľkou tejto firmy. Je veľmi kreatívna

( študovala dizajn a umenie) a práve ona navrhuje bytový dizajn. Je pre

nás veľkou inšpiráciou.

Plán rozdelenia zisku

Z aktuálnych údajov o hospodárení môžeme utvoriť plán rozdelenia

čistého zisku, ktorý ku dňu 8.3. 2023 činí 128,52€.

Správa o činnosti konzultanta



Správa dozornej rady
Dozorná rada vykonávala svoju činnosť v súlade so stanovami

študentskej firmy DoublePower a platnou legislatívou. V školskom roku
2022/2023 pracovala dozorná rada študentskej spoločnosti

DoublePower v tomto zložení:
Matej Kleiman - predseda
Samuel Beťák - člen
Nikolaj Stanček - členNikolaj Stanček - člen

Dozorná rada priebežne sledovala činnosť firmy DoublePower
a oboznamovala sa s jej dosiahnutými výsledkami. Taktiež sme
nahliadli do účtovných dokladov a oboznámili sa s činnosťou

manažmentu i celej firmy.
Počas svojej priebežnej činnosti dozorná rada nezistila

v podnikateľskej činnosti firmy DoublePower porušenie stanov
spoločnosti a ani iných platných právnych predpisospoločnosti a ani iných platných právnych predpisov.

Podrobne sme sa oboznámili s výročnou správou a záverečnou
účtovnou závierkou spoločnosti. Môžeme konštatovať, že:
• finančná správa verne zobrazuje stav majetku, záväzkov
a výsledok hospodárenia DoublePower k dnešnému dňu,
• že je zostavená v súlade so zákonom č. 431/2002 Z. z.
o účtovníctve v platnom znení a osobitnými predpismi pre

fungovanie firmy DoublePowefungovanie firmy DoublePower.
Dozorná rada odporúča valnému zhromaždeniu schváliť výročnú
správu, účtovnú závierku a návrh na rozdelenie výsledku

hospodárenia.
Členovia dozornej rady týmto zároveň vyslovujú uznanie manažmentu
spoločnosti za úspešné vedenie DoublePower a za dosiahnutie

pozitívnych výsledkov hospodárenia.

V Piešťanoch, dňa 7. 3. 2023     predseda dozornej rady
Matej Kleiman


